
       

                                                                                                                   

                 Styrelsemöte 20220424 

Växjöortens Fältrittklubb 

Kl.1800 på Ruuda Consulting, Växjö 

Närvarande: Hedda Bolmgren, Selma Engström, Marie Hallberg Pettersson, Fredrika Hallberg Ehrner, 
Tobias Jönberg, Lars Nilsson, Roland Östberg, Sandra Ruuda, Sara Johansson, Katarina Torstensson, 
Lisa Gustafsson 

 

5:1 Mötet öppnas 

Sandra är för dagen ordförande då Tobias är med på länk. 

Medlemmarna i BUS hälsades välkomna till styrelsen. Styrelsen presenterade sig för medlemmarna i 
BUS. 

5:2 Val av justerare för mötet 

Fredrika och Lars valdes till justerare. 

5:3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

5:4 Föregående mötesprotokoll 

Föregående protokoll godkändes 

5:5 Rapport från ungdomssektionen BUS 

Selma berättade om verksamheten i BUS och olika planerade aktiviteter. BUS har ett eget 
instagramkonto, vfk.bus. 

BUS tänker att medlemmarna i BUS ska ha någon form av enhetlig klädsel för att synas bra vid olika 
aktiviteter. Tobias tipsar om att de kan ta kontakt med Pernilla Lundblad angående finansiering. 

5:6 Ekonomisk rapport 

Lars rapporterade om den ekonomiska situationen som för tillfället ligger på gränsen till att gå runt 
och krediten har utnyttjats till viss del. Februari, mars, april kan vanligtvis vara kärva ekonomiskt 
innan det börjar komma in pengar från de olika verksamheterna, och i resultatrapporten ser man att 
det ser ut på liknande sätt som förra året. 

Bidrag från olika instanser är på väg in, se under bidrag 

Lars påpekade att vi bör vara försiktiga med stora utgifter i början på verksamhetsåret. 

 

 



5:7 Förslag om ridskola och personal 

Styrelsen beslutade att ridskoleupplägget ligger kvar i nuläget då omständigheterna gör att det är för 
mycket arbete kring att göra om nuvarande upplägg då det är flera faktorer som påverkar. Tiden 
räcker inte till i nuläget och flytten till den nya delen av anläggningen behöver genomföras. 
Personalen vill framöver göra ett förändringsupplägg för ridskoleverksamheten för att utveckla 
ridskolans utbildningsupplägg vad gäller teori och praktik, vilket styrelsen biföll. 

Styrelsen beslutade att erbjuda ny ridlärare en provanställning på lägst 75% från och med 
terminsstart höstterminen 2022. Styrelsen beslutade att Sandra sköter den kontakten. 

Styrelsen beslutade att Evelina Hagehed kommer att få arbeta på Växjöortens fältrittklubb i sommar, 
under juni – augusti. 

Ridskolan är underbemannad i nuläget och de uppgifter som har högsta prioritet utförs i första hand, 
vilket innebär att ett antal uppgifter blir lagda åt sidan.  

Styrelsen beslutade att upphandla en hovslagartjänst som planeras att tillsättas från och med 
höstterminens start. Behovet är en utbildad och av jordbruksverket godkänd hovslagare. 

Sandra påtalade att vi behöver bli medvetna om vilka nyckeltal i ridskoleverksamheten vi ska 
använda för att kunna göra väl underbyggda prognoser framåt.  

 

5:8 Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser 

5:9 Bidragsansökan 

510` har kommit från ideella timmar och sponsorpotten. 
730`kommer om cirka 2 veckor, det årliga driftbidraget. Summan är från förra året, det kan bli mer i 
år. 
120`kommer om cirka 2 veckor, för utbyggnad/renovering av caféet. 
 
Vi har även sökt ca 1 000 000 kr från den årliga ”Ridsportpotten” där kommunen ger bidrag till olika 
projekt och byggnationer, där har det inte tagits beslut på hur mycket vi får ännu. 
 

Ridsportalliansen i Växjö Kommun kommer att skicka in en skrivelse till kommunen angående 
möjligheten för ridsporten i kommunen att ansöka om bidrag 

Olivia Sjögren har visat underlag att söka, bland annat återstartstöd. Styrelsen beslutade att Lars 
kontaktar Olivia för att se över hur och vem som ska se till att ansöka.  

Marie undersöker vilka förutsättningar och fler bidrag som finns att söka.  

5:10 Personalsituationen 

Sandra har träffat personalen och pratat med dem om hur de har det i nuläget. De ser fram emot att 
Peter Wibrån börjar sin tjänst. 

Styrelsen beslutade att inga fordon kopplade till VFK ska parkeras vid södra stallets dörr mot väster 
då parkeringsförbud gäller samt att det ska vara trafiksäkert och att hantera hästar som passerar. 
Alternativet är att ta sig till dörren mot söder, Sundet vägen, då man inte är i vägen där. Tobias 
undersöker detta och gör de förändringar som behövs för en tillgängligare ingång med fordon. 

5:11 Rapporter från 



- ridskoleverksamheten 

Personalen informerade skriftligt: 

Häst status: 

C-ponnyn på Öland besiktigas kl. 14/15 idag (13/4) och hämtas efter påsk om den går igenom. 

 Laros går i pension till sommaren.  

När vi letar nya hästar ska vi tänka på att leta efter åldern till 8–11 år då vi har många i åldern 13–
17. En häst i storlek 150 – 155 cm och en stor häst är prioriterat vid inköp. 
 

- byggsektionen 

Ytan utanför kafeterian är till 99&% klar. En dags arbete återstår med takarbete mellan byggnader. 

- arenasektionen  

Det rullar på enligt plan med att gjuta och sätta plintar till byggnaderna. 

Vecka 18 kommer de och reser stommen till ridhuset. 

- hemsidan 

Olivia håller på att gå igenom de texter som finns på hemsidan och Fredrika kommer också att arbeta 
med det. 

På hemsidan finns en ny form av kalender för ridbanor och ridhusschema där det är en bättre 
översikt och framförhållning. 

Vi behöver ha en plan för när och hur vi publicerar inlägg i våra sociala medier, Fredrika med flera 
kommer att se över det och ha ett långsiktigt tänk. 

Till nästa styrelsemöte ska den nya hemsidan vara i gång. 

- tävlingskommittén/sponsring 

Tävlingssektionen har haft ett möte. 

Katarina har haft kontakt med Janina på SISU om hur vi kan använda våra funktionärer på rätt sätt 
enligt barnkonventionen och funktionärsmässigt. Kontentan blev att vi fortsätter med de tankar och 
förslag som vi har, Fredrika och Katarina återkommer med förslag på ett upplägg. 

Lars och Marie undersöker vidare hur en tjänst inom tävlingssektionen kan utformas, i samråd med 
Katarina. Preliminärt tittar de på en fast kostnad per år kontra en rörlig kostnad, och då i samråd med 
Katarina om hur många timmar som behövs.  

Styrelsen beslutade att Katarina skriver upp den tid hon behöver lägga på kommande tävlingar. 

Styrelsen beslutade att boxarna i nya tävlingsstallet kan hyras ut från midsommar då de beräknas 
vara klara. 

Katarina och Fredrika tycker att vi fortsätter använda Tävlingsdatabasen vid våra tävlingar och det 
bifölls av styrelsen. 

- kafeteria /trivselkommittén 

Sara undrar om det är nya koder till betalkortet. Roland kollar upp koderna till kortet. 



Sara, Marie och Lotta Bylander ska träffas i närtid för att strukturera upp inköp med mera. 

-Utbildningsansvarig 

Inget att rapportera i dag. 

5:12 Övriga frågor 

Beslut utöver ordinarie styrelsemöte: 

A. Styrelsen beslutade per capsulam den 7 april 2022, via Messenger, att Katarina får köpa in 
blomsterarrangemang att användas vid tävlingar för en summa av 5000 kr. Samtliga 
styrelseledamöter biföll beslutet. 

B. Styrelsen beslutade per capsulam den 11 april 2022, via Messenger, att köpa in en ponny till 
ridskoleverksamheten för en summa av 65 000 kr. Samtliga ledamöter biföll beslutet. 
 
Övriga frågor: 
 

C. Vildsvinen har varit i hage 8 och bökat upp. Tobias ordnar så att hjullastare jämnar till hagen. 
Han återkommer med tid. Att stänga ut vildsvinen anser styrelsen är svårt att göra. Till att 
börja med ska det röjas under tråden, Lisa skriver det på tavlan i Norra stallet. 

D. Kön till inackorderingar ansvaras just nu av Helén P Lundborg, men hon känner att hon inte 
ser helheten då hon klivit av styrelsearbetet. Lisa backar upp Heléns eventuella beslut 
angående nya hyresgäster. När Peter är på plats tar han över uppgiften. 

E. Lotta Bylander behöver större termos, typ termostunna, för cirka 800 kr, samt kylbrickor att 
ställa kylvaror på för cirka 400 kr. Styrelsen beslutade att Lars undersöker detta och ser om 
det går att lösa till tävlingen den 1 maj. 

5:13 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte bestämdes till söndag 29 maj kl.18 på Ruuda Consulting, Södra Järnvägsgatan 10. 

5:14 Mötet avslutas 

Sandra tackade och avslutade mötet. 

 

___________________________________   ___________________________________ 

Ordförande Sandra Ruuda   Sekreterare Lisa Gustafsson 

 

 

___________________________________       ___________________________________ 

Justerare Fredrika Hallberg Ehrner  Justerare Lars Nilsson 

 

 

 

 

 



 

 

Åtgärdslista: 

• Kickoff 

• Invigningsgruppen 

• Lalle kontaktar Olivia angående ansökan om återstartstöd. Marie undersöker möjlighet att 

söka fler bidrag 

• Marie och Lalle undersöker samordningstjänst 

• Roland koder till betalkort 

• Tobias jämnar till hage 8 

• Tobias ser över framkomlighet med fordon till dörr åt söder i Södra stallet 

• Lars undersöker inköp av större termos, typ liten tunna, och kylbrickor 

• Lisa kontaktar Helén angående inackorderingar 

 

 

 


